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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2015. szeptember 7-ei munkaterv szerinti nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Gyuga Mihály, Elekes László, 

Metzger Gyula, Németh Ferenc, Sólyom Jöran, Székely Antal, 

bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak:    Túri Bernadett bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 5 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 8 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait, javaslatot tett az 1. napirenden belüli előterjesztések tárgyalási 

sorrendjére, tekintettel a meghívott vendégekre, valamint 4. napirendi pontként tárgyalják a „Döntés a 

KEOP-2015-5.7.0 kódszámú, „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek energetikai 

korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról” szóló sürgősségi indítványt.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

161/2015. (XI.7.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. szeptember 7-ei 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. szeptember 8-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

  - A Mindszenti úti szennycsatorna kiváltásával kapcsolatos döntés 

 - Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató Kft. hosszú távú működését biztosító önkormányzati 

döntések végrehajtásáról, döntés a feladat ellátással kapcsolatos szerződések 

jóváhagyásáról 

2. LÜN Kft. beszámolója a Gördülő Fejlesztési Terv végrehajtásáról 

 A Képviselő-testület 2015. szeptember 8-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása: 

- Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

- Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása  

- Vagyonkezelési szerződések módosítása 

  - Együttműködési megállapodás az Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok beruházás 

pénzügyi elszámolási rendjéről  
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- Oroszlány Város Önkormányzata és a VERTIKÁL VKSZ Zrt. között létrejött szindikátusi 

szerződés módosítása 

- Oroszlány, Rákóczi Ferenc út – Takács Imre utcai közúti jelzőlámpás csomópont kialakítása  

- „Oroszlány, Takács Imre úti temető környezetének közlekedési és parkolási problémái” 

tanulmányterve, döntés az 1513 helyrajzi számú ingatlan megvásárlásáról 

3. Kérdés, interpelláció 

4. Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. szeptember 8-ai munkaterv szerinti ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

A Mindszenti úti szennycsatorna kiváltásával kapcsolatos döntés 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Tassi József LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a képviselő-testület döntött a Mindszenti úti 

csatorna kiváltásáról. A munkálatok során kiderült, hogy jelentős a talajvíz a területen, többet kellett 

vákumozni, azonban ez a kivitelezést nem hátráltatta. Mivel nagyobb mennyiségű víz került 

felszívásra, ez a talaj szerkezetét megváltoztatta, ezért az a javaslat született, hogy az útburkolat 

helyreálltására ne idén, hanem jövő tavasszal kerüljön sor. Ha az építési folyamattal végeznek, kap egy 

nagy terhelést az út, beáll az a talajszint, amire az aszfaltot rá lehet vinni, így az út a későbbiekben 

nem károsodna. A döntés új pénzügyi helyzetet is hoz, mert ha az idei évben nem valósul meg a 

kivitelezés, akkor a költségek 35 %-a jövőre tolódik és teljes egészéből a szennyvízcsatorna éves 

bérleti díjából lehetne a kivitelezést finanszírozni. Így az erre szánt önkormányzati forrást más célokra 

lehetne felhasználni.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB egyhangúlag elfogadásra javasolta az 

előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

162/2015. (IX.7.) PB határozata 

„A Mindszenti úti szennycsatorna kiváltásával kapcsolatos döntés” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Mindszenti úti szennycsatorna kiváltásával kapcsolatos döntés” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató Kft. hosszú távú működését biztosító önkormányzati döntések 

végrehajtásáról, döntés a feladat ellátással kapcsolatos szerződések jóváhagyásáról 

 

Dudás Kinga Varikont Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a pénteken kiküldésre került anyagokból az 

általa készített beszámoló kimaradt, így szóban összefoglalta a helyben kiosztott beszámolót. 

Elmondta, hogy az anyagban tájékoztat a működés óta eltelt időszak eseményeiről. Két dologban kérte 

a bizottság döntését, az egyik a parktavak üzemeltetése kapcsán az előre megtervezhető többletforrás 
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önkormányzat általi megfinanszírozása, mely a parktavak üzemeltető személyében bekövetkező 

változásból eredő engedélymódosításból adódik.  A Katasztrófavédelmi Igazgatóság hiánypótlólag az 

engedélymódosításhoz a két tóra vonatkozólag műszaki állapotfelmérést, valamint új üzemeltetési 

szabályzat elkészítését kérte. Ennek ára 860.000 Ft + áfa, a forrás biztosítását az idei évi rézsű 

megerősítés terhére kéri az önkormányzattól biztosítani.  

 

 

Túri Bernadett bizottsági tag 16 óra 12 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő tagok 

száma: 9 fő 

 

Dudás Kinga Varikont Kft. ügyvezetője a településüzemeltetési feladatokkal kapcsolatban 

elmondta, hogy 2015. szeptember 2-tól a Kft. látja el a parkfenntartás, útfenntartás, kézi-gépi 

úttisztítás, illetve a téli síkosság mentesítéssel kapcsolatos feladatokat. Többletforrása keletkezik a 

Kft.-nek és ennek vonatkozásában kéri a bizottság, valamint a képviselő-testület döntését arról, hogy 

ezt a többletforrást a Kft. felhasználhassa. Továbbá kérte a bizottság jóváhagyását a megkötött 

szerződések (szolgáltatási szerződések az előterjesztés mellékletét képezik), valamint egy bérleti 

szerződés vonatkozásában, ami az AVIA teherautóra vonatkozik, önkormányzati tulajdonban van és az 

útfenntartás használta eddig is.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

163/2015. (IX.7.) PB határozata 

a „Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató Kft. hosszú távú működését biztosító önkormányzati 

döntések végrehajtásáról, döntés a feladat ellátással kapcsolatos szerződések jóváhagyásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a VARIKONT Szolgáltató Kft. hosszú távú működését biztosító 

önkormányzati döntések végrehajtásáról, döntés a feladat ellátással kapcsolatos szerződések 

jóváhagyásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: LÜN Kft. beszámolója a Gördülő Fejlesztési Terv végrehajtásáról 

 

Tassi József LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a beszámoló azért készült, mert a Pénzügyi 

Bizottságnak és a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságnak negyedévente kell számolniuk a 

beruházásokkal kapcsolatosan. A beruházások több mint felét sikerült megvalósítani az első 

negyedévben. A legnagyobb feladat, a Mindszenti úti szennyvízcsatorna kiváltása ebben a hónapban 

befejeződik. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy az együttműködés az ÉDV Zrt., az önkormányzat és 

a LÜN Kft. között működőképes, az eddigi tapasztalatok pozitívek, naprakészek az információk, a 

szakmai egyeztetések folyamatosak, bízik abban, hogy ez a későbbiekben is működni fog.  

 

Papp Péter elnök kiegészítésként elmondta, a Varikont Kft.-nél is sikeresen megtörtént az átadás-

átvétel, bányásznapra a hivatal környezet rendbe lett téve, jól sikerült a bemutatkozás. 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

164/2015. (IX.7.) PB határozata 

a LÜN Kft. beszámolója a Gördülő Fejlesztési Terv végrehajtásáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja a LÜN Kft. 

beszámolóját a Gördülő Fejlesztési Terv végrehajtásáról. 

 

Tassi József és Dudás Kinga ügyvezetők elhagyták a bizottság ülését.  

 

A bizottság visszatért az első napirendi pont tárgyalására.  

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és annak kiegészítését. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt a kiegészítés 45. pontjával kapcsolatban, hogy az új 

bevezetendő rendszerek mennyiben térnek majd el az eddig használatos rendszerektől, lesznek e 

források az ügyintézők képzésére, lesz-e ideje az alkalmazottaknak felkészülni az új rendszer 

bevezetésére. A jövőben milyen források vannak ennek üzemeltetésére, vagy ezt teljes egészében az 

önkormányzatnak kell-e kigazdálkodnia. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy teljes részletezettségében még nem ismert a program 

megvalósítása. A Belügyminisztérium megkereste Oroszlány városát, hogy uniós pályázati forrásból 

végzi a megjelölt területek fejlesztését. Szeptember 15-ei határidővel kell visszajelezni arról, hogy 

csatlakoznak-e ehhez a programhoz. Az Állam által kifejlesztett alkalmazások igénybevételével biztos 

költségmegtakarítást lehet várni, az, hogy milyen határidővel valósulnak meg ezek a fejlesztések nem 

tudni, nincs információja az ütemezésről. Egyelőre csak szándéknyilatkozatot kértek. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdésére válaszolva – Kaptak-e ismertető anyagokat arra vonatkozóan, 

amiből kiderül, hogy jó-e az, ha csatlakoznak ehhez a rendszerhez? – Dr. Molnár Miléna aljegyző 

elmondta, hogy érdemes lesz csatlakozni, az ASP uniós pénzből valósul meg, a fejlesztéssel 

költségmegtakarítás érhető el.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a 47-es pont a Polgármesteri Hivatalban lévő technikai 

eszközök bérlésével kapcsolatos hosszabbításokról szól. Kérdése az volt, hogy ugyanezeket a 

rendszereket használják a Járási Hivatal dolgozói is.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a járási hivatalok kialakulásakor bizonyos eszközök a 

járási hivatalba került kollégákkal együtt kerültek át, azokat az eszközöket a Járási Hivatal kibővítve 

saját eszközeivel használja. A többség a Polgármesteri Hivatalban maradt ezeknek most jár le a 

szerződése, 2-3 eszköz került csak átadásra.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a 7-es pontban Benyiczki Ágota óvodavezető 

jelezte, hogy a törvény szeptember 1-jétől nagymértékben kibővítette az ingyenes étkezésre jogosultak 

számát. Az Egészségügyi és Szociális Bizottsági ülésen is felvetették, hogy ennek többletköltsége van, 

amit nem tudni, hogy ki fog finanszírozni. Az ülésen jelen lévő szakember elmondta, hogy ez az 

összeg csak a bölcsőde vonatkozásában kb. havi 1 M Ft többletköltséget jelent. Az óvoda 

vonatkozásában ez az összeg biztos magasabb lesz.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy figyelik a költségvetést az érintett intézményeknél, 

bevétel kieséssel számolnak. Előre láthatólag még csak bele sem tudnak gondolni, hogy ez mennyi 

lesz. A finanszírozásról semmit nem tudnak, a 2016. évi költségvetés normatíva sem mutat semmit. 

Jelen pillanatban úgy tűnik, hogy a megoldást az önkormányzatoktól várják. 
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Sólyom Jöran bizottsági tag az 51-es ponttal kapcsolatban elmondta, hogy az átadáson felkérte a 

kivitelezőt, hogy az elmaradt munkákkal kapcsolatban adjon le javaslatot, hogy ezt a költségvetés 

tervezésekor figyelembe tudják venni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 46-os pont hoz kapcsolódó vezetői összefoglalót 

(KETÜ 3-as melléklet) ki készítette, kitől rendelte meg az OSZ Zrt.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy a Reál-Energo Nova Kft., aki már régóta foglalkozik 

az oroszlányi távfűtési rendszerrel. A cég lett felkérve az MVM részéről az új fűtőmű műszaki 

tanulmányainak elkészítésére is. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag aggodalmat érez a városvezetés és az OSZ Zrt. részéről, ha 

Oroszlányban gázos fűtőmű valósul meg jelentős áremelkedés várható. Az országban gázos 

fűtőművek képviselik a jelentős többséget. Így igazából egy országos rendszerbe kapcsolódnak be, 

ami nem biztos, hogy rossz Oroszlánynak. Nem osztja azt az aggodalmat sem, hogy az ipari parki 

fogyasztók önálló fűtőművet építenének. Hiányolta egy biomassza fűtőmű és egy vegyes-tüzelésű 

fűtőmű tanulmánytervét, mely ár összehasonlítást tartalmaz. Bízik abban, hogy készülni fog még ilyen 

tanulmányterv.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy a tanulmány 8. oldalán lévő 1.1 táblázat bemutatja, 

hogy amennyiben a gázfűtőmű működésbe lép, milyen támogatási többletet jelent az árkompenzációt 

illetően. Az Állam jelenleg is biztosítja az árkompenzációt az OSZ Zrt.-nek. Több variáció van a 

táblázatban, melyből látható, hogy a többlettámogatási igény 400-500 M Ft között fog alakulni. Az, 

hogy ezt valóban biztosítani tudja majd az Állam, még nem tudni, ezért jó lenne, ha átmeneti lenne a 

fűtőmű. A biomassza fűtőmű azért nem került elemzésre, mert néhány éve már lekerült a napirendről. 

Erre volt terv, számítások, de pár éve nem efelé ment a folyamat, ezért maradt csak a gáz, az MVM is 

a gáz mellett rakta le a voksát.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 2 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

165/2015. (IX.7.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról ” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB több módosító javaslatot tett, valamint a hivatal 

is eszközölt módosításokat. A bizottság minden módosító javaslatot elfogadott és elfogadásra ajánlotta 

a képviselő-testületnek.  
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Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

166/2015. (IX.7.) PB határozata 

„Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak a rendelet módosítás elfogadásáról. 

 

A bizottság a rendelet módosítást nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

167/2015. (IX.7.) PB határozata 

„Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati rendelet 

módosítása” című előterjesztés rendelet módosítás véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztésben szereplő rendelet módosítást. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Vagyonkezelési szerződések módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB egyhangúlag támogatta, és elfogadásra 

javasolta a képviselő-testületnek.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

168/2015. (IX.7.) PB határozata 

a „Vagyonkezelési szerződések módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Vagyonkezelési szerződések módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Együttműködési megállapodás az Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok beruházás pénzügyi 

elszámolási rendjéről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy újabb 159 M Ft Tao támogatási összeget kaptak a 

Kosárlabda Szövetségtől. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy erről az összegről múlt hét csütörtökön született 

döntés. Ez plusz forrás a korábban megítélt 542 M Ft-nyi fejlesztési támogatáshoz.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

169/2015. (IX.7.) PB határozata 

az „Együttműködési megállapodás az Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok beruházás 

pénzügyi elszámolási rendjéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Együttműködési megállapodás az Oroszlányi Sportegylettel a Sportcsarnok 

beruházás pénzügyi elszámolási rendjéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata és a VERTIKÁL VKSZ Zrt. között létrejött szindikátusi szerződés 

módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és annak kiegészítését. 

Elmondta, hogy a szindikátusi szerződésből kikerül a Depó üzemeltetése, valamint polgármester úr 

arra kéri a felhatalmazást, hogy tárgyalásokat folytathasson a Vertikál VKSZ Zrt.-vel a depó 

üzemeltetésével kapcsolatban.   

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdésére válaszolva - Az OKÖ Zrt.-nek kellett e pénzeszközbeli 

támogatást nyújtani a Vertikál Kft-nek? - Papp Péter elnök elmondta, hogy információi szerint erre 

nem volt szükség. A Vertikál Zrt.-nél felhalmozódott OKÖ-s adósság megmaradt, nem kezdték el 

behajtani, elnök vezérigazgató úr tartotta magát ahhoz a megállapodáshoz, hogy ha létrejön a 

részvények adás-vétele, akkor minden marad az eddigi folyamatok szerint. Jelen pillanatban 

változatlan az OKÖ Zrt. pénzügyi helyzete.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 1 

nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

170/2015. (IX.7.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata és a VERTIKÁL VKSZ Zrt. között létrejött szindikátusi 

szerződés módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata és a VERTIKÁL VKSZ Zrt. között 

létrejött szindikátusi szerződés módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Oroszlány, Rákóczi Ferenc út – Takács Imre utcai közúti jelzőlámpás csomópont kialakítása 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB múlt héten egyhangúlag elfogadta az 

előtejresztét, azonban felmerült egy Magyarországon még nem alkalmazott körforgalom létesítésének 

lehetősége. A mai rendkívüli VFKB ülésen arról foglaltak állást, hogy támogatják a jelzőlámpás 

kialakítást, valamint Geszler Attila úr, a Megyei forgalomtechnikai és kezelői osztályvezető által a 

polgármester úr felé tett jelzésében foglaltakat is akceptálják. Azt a körforgalmat a Rákóczi Ferenc út 

másik felén próbálják megvalósítani, az engedélyeztetésre, terveztetésre így lenne idő. 

  

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdése válaszolva - Mennyire új technikailag ez a körforgalom? -

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy ez nem egy kibetonozott technológia, hanem fém építő 

elemekből az aszfaltra lefogatott elemekből van kialakítva. Nyugat-Európában több ilyen is van.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye az volt, hogy most ne fogjanak bele a lámpás 

kereszteződésbe, úgy gondolta, hogy délután és este fel fog torlódni a forgalom. Amennyiben olcsóbb 

megoldások lehetnek, akkor érdemesebb azokba belefogni. Felvetette azt is, ha ez az út állami 

kezelésben van, akkor miért az önkormányzat készíttet lámpákat, a tulajdonosnak kellene megoldani a 

problémát.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a város határában is van egy lámpás csomópont, 

véleménye szerint, ha a két lámpát szinkronizálják, nem lenne torlódás a forgalomban. Székely Antal 

felvetésére, miszerint a tulajdonosnak kéne a problémát megoldani elmondta, az látszik, hogy a 

tulajdonos nem akarja megoldani a problémát, így rajtuk kívül senki nem fogja megoldani a 

problémát. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a Bányász Klubnál és a Rákóczi út – Takács Imre utcai 

kereszteződésben is nagy hely van körforgalom létesítésére. Véleménye szerint a Lidl és a Tesco 

kereszteződésénél is lett volna hely körforgalmat építeni. Soknak tartotta a lámpás kereszteződés és a 

körforgalom kialakítását is, de úgy gondolta, hogy a körforgalomnak nagyobb az áteresztő képessége, 

hiába lennének a lámpák szinkronizálva.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, nem érzi súlyos problémának a kihajtást, forgalom- és 

vezetéstechnikailag ez kezelhető. Véleménye szerint akkor lenne szükség valamilyen megoldásra, ha a 

Csákvári bekötő út megépülne, hiszen akkor nagyobb forgalom lenne ezen az úton. A 30 M Ft-ot 

máshová is el lehetne költeni. Ha a körforgalom vagy lámpa között kéne dönteni, a körforgalmat 

támogatná, de mivel brutális árak vannak, az anyagi lehetőségeik ezt nem engedik meg. Javasolta, 

hogy várjanak. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag javasolta, hogy tájékozódjanak az új körforgalom lehetőségében, 

addig függesszék fel a lámpás megoldást.  
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Metzger Gyula bizottsági tag elmondta, hogy eddig maga a közútkezelő volt a gátja annak, hogy 

bármilyen megoldás szülessen, ha most ők találtak egy korszerű megoldást, akkor vágják meg a 

fejleményeket.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a Lidl és Tesco kereszteződésében a közútkezelő 

nyomására történt a lámpás kialakítás. Többféle indok volt. Áttekintette az anyagot, az útpadka 

bontásokkal nagy körforgalom kialakítása válik lehetővé, melynek költsége 38-40 M Ft körül lenne. 

Ha azt nézik, hogy 5-7 éve ott áll az alépítmény, ami 10 M Ft-ba került, akkor az a pár hónapos 

várakozás már nem hosszú idő. Így amellett tenné le a voksát, hogy várjanak. Ha pedig mégsem jönne 

össze, akkor nem lenne más megoldás, csak a lámpás kereszteződés.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, arról nincs hivatalos állásfoglalás, hogy a közútkezelő ezt a 

projektet támogatná.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, hogy ezt a napirendet ne tárgyalja holnap a képviselő-testület. 

A hivatal munkatársai előbb vizsgálják meg az új körforgalom lehetőségét.  

 

Székely Antal bizottsági tag idézett a Megyei forgalomtechnikai és kezelői osztályvezető leveléből. 

Elmondta még, hogy ennek a kereszteződésnek nem az a baja, hogy sokat kell várni, hanem az, hogy 

balesetveszélyes, a körforgalom erre jobb megoldás. Javasolta, hogy fontolják meg az új körforgalom 

létesítésének lehetőségét és döntsenek később.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a kivitelezésre magyarországi minta nincs. Az anyag 

említi, hogy a szegélykövekhez hozzá kell nyúlni, tehát ennek az egyszerű megoldásnak is lehet 

többletköltsége a lámpáshoz képest. Az tény azonban, hogy ebben az esetben körforgalom fog 

kiépülni. 

 

Papp Péter elnök javasolta a napirendi pont levételét és az új körforgalom műszaki lehetőségének 

vizsgálatát.  

Kérte a bizottság tagjait, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

171/2015. (IX.7.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a Képviselő-

testületnek az „Oroszlány, Rákóczi Ferenc út – Takács Imre utcai közúti jelzőlámpás csomópont 

kialakítása” című előterjesztés napirendről való levételét és az új körforgalom műszaki lehetőségének 

vizsgálatát.  

 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

„Oroszlány, Takács Imre úti temető környezetének közlekedési és parkolási problémái” 

tanulmányterve, döntés az 1513 helyrajzi számú ingatlan megvásárlásáról  

 

Német Gábor alpolgármester elmondta, hogy polgármester úr javasolni fogja a holnapi testületi 

ülésen a 16. napirendi pont levételét és további vizsgálatok, további javaslatok kidolgozását fogja 

kérni azzal kapcsolatban, hogy milyen önkormányzati területek kerülhetnek hasznosításra a temető 

rendezésénél.  
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Papp Péter elnök elmondta, hogy ez a napirend az utóbbi 2,5 évben kb. 8 alkalommal volt a 

bizottságok előtt, és sem az, amit a VFKB, sem az, amit a PB kért, nem valósult meg. Kérte, hogy 

vizsgálják meg, hogy az ott elhelyezett olajtartály és szemeteskocsi mosó maradványainak eltakarítása 

milyen pénzügyi költségbe kerülne. Kérte továbbá, készüljön arra vonatkozólag is felmérés, hogy a 

jelenleg tervben lévő parkolók kivitelezése mennyibe kerülne, illetve a területen lévő épületalapok 

eltávolítása mekkora költséggel járna. Ezekhez a költségekhez hozzáadódik a korábban megvásárolt 

terület 6 M Ft-ért, valamint a mostani 30 M Ft. Akkor tudna véleményt alkotni, ha ezeket az 

összegeket összeadnák.  

Javasolta, hogy az előterjesztésről ne szavazzanak, mivel polgármester úr leveszi a napirendről. 

 

A bizottság a nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal, elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

172/2015. (IX.7.) PB határozata 

állásfoglalás mellőzéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem véleményezi az 

„Oroszlány, Takács Imre úti temető környezetének közlekedési és parkolási problémái” 

tanulmányterve, döntés az 1513 helyrajzi számú ingatlan megvásárlásáról” című előterjesztést, mivel 

az a holnapi képviselő-testületi ülés napirendjéről lekerül. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a holnapi képviselő-testületi ülésen javasolni fogja, 

hogy az Oroszlányi Bányász Koncert Fesztivál Fúvószenekart vegyék fel a helyi és megyei értéktárba.  

További javaslata az volt, hogy az Oroszlányhoz erősen köthető dolgokból próbáljanak meg 

ajándékokat összeállítani, amiket a protokolláris rendezvényeken adnának át. Ez lehetne például az 

Oroszlányi Bányász Koncert Fesztivál Fúvószenekarral együttműködve egy általuk készítendő CD 

vagy DVD is.  

 

Székely Antal bizottsági tag javasolta, hogy készíttessenek egy olyan tanulmánytervet, ahol egy sátor 

vagy tető felállítása lehetséges úgy, hogy az alatt a városi rendezvényeket meg lehetne tartani. Ez egy 

mozgatható vagy egy állandó építmény lenne, aminek ponyváját ki lehetne húzni. A nagy meleg vagy 

az eső tönkretehet egy rendezvényt. Véleménye szerint egy sátor megvásárlása pár éven belül 

megtérül.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag támogatta bizottsági társa javaslatát. A hétvégi bányásznapi 

rendezvénnyel kapcsolatban felvetette, szerencsés lett volna egy belső színpad felállítása a sátorban. 

 

Elekes László bizottsági tag 17 óra 14 perckor elhagyta a bizottság ülését. A bizottsági tagok száma: 8 

fő 

 

Németh Ferenc bizottsági tag elmondta, ahhoz, hogy egy zenekar jól meg tudjon szólalni, a 

színpadon ahhoz nagyon sok beavatkozás kell.  A művelődési ház nem bír olyan technikával és 

nincsenek olyan szakemberei, amivel meg tudná azt oldani, hogy ezen a területen bármilyen lefedés 

mellett egy koncertet le tudjanak játszani. Tolmácsolta a szakemberek véleményét, mely szerint a 

szabadtéri színpadon a hang túl hangos, a színpad előtt hiányoznak dolgok, rossz helyre épült, rossz a 

belső akusztikája, és a két paraván közötti lyuk elnyeli a hangot. Méréseket is végzett, a színpad előtti 

hangnyomás mértéke minimális eltérést mutatott a Mészáros Lajos és Gárdonyi Géza úton végzett 

méréstől. Ahhoz, hogy itt egy sátorba korrekt hangot tudjanak létrehozni az egy Sziget vagy egy 

VOLT Fesztivál hangtechnikáját igényli. Véleménye szerint erre nem érdemes költeni, nem fog 
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visszajönni az ára. Ha mindenképpen ebben gondolkodnak, akkor egy szakamert kell keresni, akinek a 

véleményét elfogadják.  

 

Metzger Gyula bizottsági tag elmondta, hogy részt vett a bányásznapi előkészületekben. 8 helyről 

szedték össze a sörpadokat. Évek óta téma, hogy kellene egy eszköztár a rendezvényekhez, (műanyag 

székek, asztalok, sátor). Alpolgármester úrral össze kellene ülni és felállítani egy eszköztárt, amit a 

színpad alatt is tárolhatnak.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy van bizonyos darabszám, de az kevés. Jónak tartotta 

a felvetést. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy nem csak sátorban kell gondolkodni, hanem olyan fajta 

tetőben, ami a parkoló fölé is épülhetne, egyrészt megfogná a hangot, a napsütést, az esőt, valamint 

beillene a környezetbe is. A színpad már adott, azt már nem lehet áthelyezni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag már többször elmondták, a színpad még nincs kész, 30-40 M Ft-os 

fejlesztésre vár.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester egyetértett a felvetésekkel, azonban hozzátette, hogy a felmerült 

problémák ellenére a bányásznap sikeres volt.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag a képviselő-testületi ülés 17. napirendi pontjával kapcsolatban 

elmondta, hogy kérte szerződés bemutatását a mai bizottsági ülésre, ami alapján a kiskertek 

felvásárlása történik.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy konkrétan erre a feladatra nincs szerződés. Erre általános 

ügyvédi szerződés van, az pedig már volt a Pénzügyi Bizottság előtt.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy szeretné, ha egy külön szerződés kötődne erre a 

feladatra konkrét határidőkkel.  Úgy gondolja, hogy a Felső-telepi kiskertek vásárlásának üteme nem 

szabályozott.  

 

 

4. NAPIRENDI PONT:  Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú „Oroszlány Város Önkormányzata 

középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című pályázat 

benyújtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette a sürgősségi indítványt.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal, 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

173/2015. (IX.7.) PB határozata 

a „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú „Oroszlány Város Önkormányzata középületeinek 

energetikai korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Döntés a KEOP-2015-5.7.0 kódszámú „Oroszlány Város Önkormányzata 

középületeinek energetikai korszerűsítése II.” című pályázat benyújtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, megkérte aljegyző asszonyt, hogy igazgató asszonnyal 

szorosan működjenek közre a pályázattal kapcsolatban.  

 

 

 

Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 33 perckor bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 


